



Chelovek. 2013-2024

ISSN 0236--2007

URL - <http://chelovek-journal.ru>

All right reserved

Issue 4 Volume . 2012

Philosophy of language by M.M. Bakhtin within the framework of XX century philosophy

Elena Bogatyreva

Abstract

The methodological dimensions of the philosophy of language by M.M. Bakhtin are the subject of the article. Some problems that were being discussed by Bakhtin and are still topical for contemporary philosophy and humanities are considered.

Keywords list (en): M.M. BAKHTIN PHILOSOPHY, DIALOG, HUMANITIES
METHODOLOGY, DIALOGICALITY

Date of publication: 01.08.2012

Citation link:

Bogatyreva E. Philosophy of language by M.M. Bakhtin within the framework of XX century philosophy // Chelovek. – 2012. – Issue 4 C. 115-119 . URL: <https://chelovek-journal.ru/s0236-20070000616-8-1-ru-448/>

Философия языка М.М. Бахтина в контексте философии XX века

Богатырева Елена Анатольевна

Аннотация

Статья посвящена методологическим аспектам философии М.М. Бахтина. Анализируется роль диалогичности в бахтинской философии языка. Рассматриваются проблемы, которые обсуждал Бахтин и которые остаются актуальными для современной философии и современных гуманитарных наук.

Ключевые слова: ФИЛОСОФИЯ М.М. БАХТИНА, ДИАЛОГИЧНОСТЬ, МЕТОДЫ ГУМАНИТАРНЫХ НАУК

Дата публикации: 01.08.2012

Ссылка для цитирования:

Богатырева Е. А. Философия языка М.М. Бахтина в контексте философии XX века // Человек. – 2012. – Номер 4 С. 115-119 . URL: <https://chelovek-journal.ru/s0236-20070000616-8-1-ru-448/>